

Title (en)
WARNING LAMP.

Title (de)
ALARMLEUCHTE.

Title (fr)
LAMPE D'ALARME.

Publication
EP 0222800 A1 19870527 (DE)

Application
EP 86902798 A 19860509

Priority
DE 3516839 A 19850510

Abstract (en)
[origin: WO8606857A1] A warning lamp such as is used in certain installations, for example pumping plants, in order to signal an operating defect, whereby the electric light (11) which is switched on in the event of a defect, together with the surrounding transparent and if necessary coloured protection casing (12), which are in a rest position to protect the delicate components from external damage, can in the case of an alarm be brought into the operational position where a sufficient light emission from the alarm light is ensured.

Abstract (fr)
Une lampe d'alarme, comme celles qui sont utilisées dans certaines installations, notamment des installations de pompage, pour signaler un dérangement, où la lampe électrique (11), qui s'allume dans le cas d'une panne, ainsi que le capot protecteur transparent (12) et si nécessaire coloré, qui l'entoure, qui sont dans une position de repos pour protéger d'une action extérieure les éléments facilement endommagables peuvent, en cas d'alarme, être mis en position de marche, où une émission de lumière suffisante par la lampe d'alarme est assurée.

IPC 1-7
G08B 5/36; F21V 21/22

IPC 8 full level
F21V 21/22 (2006.01); **G08B 5/36** (2006.01)

CPC (source: EP)
F21S 8/028 (2013.01); **F21V 21/22** (2013.01); **G08B 5/36** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8606857A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8606857 A1 19861120; AU 5868086 A 19861204; DE 3516839 A1 19861113; DE 3516839 C2 19871001; EP 0222800 A1 19870527

DOCDB simple family (application)
DE 8600194 W 19860509; AU 5868086 A 19860509; DE 3516839 A 19850510; EP 86902798 A 19860509